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Bizar
Dankbaar voor en trots op alles wat hij voor ons heeft betekend, moesten wij te snel afscheid 
nemen van Eric Schoenmakers. Het is lastig over te stappen naar de dagelijkse voetbalrealiteit. 
Toch moet dit; de bal rolt, de vereniging draait, de slotdag is aanstaande. Komende 
zomerperiode gebruiken we om te herijken, bestuurszaken te overzien en taken opnieuw te 
verdelen. 

We wensen alle leden, vrijwilligers, partners en betrokkenen van VV Eenrum een goede zomer.
Onder de foto sluiten we dit voorwoord af met een zeer persoonlijke noot en oproep van 
voorzitter Herald Jansen.

Bestuur VV Eenrum

Bizar: dat woord gebruikte ik een aantal keren in mijn speech voor mijn vriend tijdens zijn 
uitvaart op ons mooie sportpark. En nu een paar weken later nog steeds bizar en een lege plek 
en dat is en blijft heel pijnlijk en verdrietig. 

Wat ik zo mooi vond aan alle 4 de speeches die we niet van elkaar kenden is wat de rode draad 
was bij Eric. Creatief brein, dingen bedenken, maar ook tot uitvoering brengen en altijd denken 
in kansen en mogelijkheden. Dat laatste vind ik nu wel heel lastig moet ik eerlijk zeggen maar 
om een beetje in de termen te blijven waar Eric en ik ook altijd in dachten. Even op zoek naar 
een verdienmodelletje…

Ik heb deze onwijs trieste gebeurtenis aangegrepen om mijn eigen grenzen te verleggen, ik doe 
op 6 juli aanstaande mee aan de kwart triatlon in Winsum. Om 9:30 uur ga ik van start om 
eerste 1 km te zwemmen in open water, vervolgens 45 km te wielrennen om daarna af te 
sluiten met 10km hardlopen. Ben ik sportief, nou best aardig, zwemmen nee ben ik niet zo van 
en heb ik dit jaar ook nog niet gedaan, Wielrennen, leuk doe het graag alleen iets te weinig, 
hardlopen niet echt mijn ding, maar de afgelopen weken wel gaan doen. 

Ben ik goed voorbereid, NEE denk het niet, maar dat was Eric ook niet en al die andere mensen 
die te horen krijgen dat ze kanker hebben. Ik ga mee doen aan deze triatlon omdat ik daarmee 
geld in kan zamelen tegen kankerbestrijding. Ik wil op karakter op 6 juli zoveel mogelijk geld 
hiervoor binnenhalen, met uiteraard Eric in mijn gedachten ❤. Qua tijd zal ik niet gaan winnen, 
maar qua binnen te halen bedrag wil ik dat wel gaan doen. Daarom ga ik 1 x mijn voorwoord als 
voorzitter van ons mooie cluppie gebruiken om geld in te zamelen voor dit goede doel. 

Doneren kan via: https://loopvoorgeluk.mvdwfoundation.nl/fundraisers/herald-jansen

Super bedankt, groet, Herald

https://loopvoorgeluk.mvdwfoundation.nl/fundraisers/herald-jansen


In Memoriam: Eric Schoenmakers, een verenigingsman in hart en nieren  

Na een kort ziekbed, overleed op 27 mei Eric Schoenmakers op 52-jarige leeftijd. In april had 
Eric te horen gekregen dat hij leed aan een zeer progressieve vorm van kanker. Wat restte was 
een ziekteperiode van nog geen zeven weken, waarna Eric in bijzijn van zijn vrouw Marjan en 
zoon Ruben is overleden. 

Eric de verbinder
Als je Eric zegt, zeg je verbinding. Al snel nadat Eric en Marjan, met hun zoon Ruben in Eenrum 
kwamen wonen, raakte Eric actief betrokken bij VV Eenrum. Als leider van het team waarin 
Ruben voetbalde, stond hij bekend als verbindend, coachend en laagdrempelig toegankelijk. 
De jongens groeiden letterlijk met hem op. Geen teamlid bleef ongezien, geen signaal van 
emotie of gevoel door Eric onopgemerkt. Na iedere wedstrijd sloot het team gezamenlijk af 
met een spel, een drankje, een hapje. Zo mogelijk ging het team (en ouders) ieder jaar een 
weekend weg en de laatste jaren werden er heuse trainingskampen georganiseerd. Met als 
motor Eric. De verbinder.

Eric de creatieveling
Als je Eric zegt, zeg je creatieveling. En verdienmodel. Als geen ander zag Eric in ieder bedrijf 
een mogelijke sponsor, alhoewel hij liever sprak van partners. En in ieder evenement een 
mogelijkheid een drankje, broodje gezond en bal gehakt te verkopen. 

Gezelligheid in de club door derde helften te organiseren, een tripje naar Duitsland met de bus, 
een darttoernooi. Het creatieve met het verbindende, met daarbij de clubkas in gedachten. 
Voor het financieren van de trainingskampen werden flessen ingezameld, loten voor de 
Vriendenloterij verkocht en vorig jaar liep er een pony over het hoofdveld om iemand rijk te 
schijten. Je kon het zo gek niet bedenken of Eric zat erachter. Een belangrijk hoogtepunt is dan 
ook de Huisverloting, waar Eric een belangrijke rol in speelde en die de vereniging een aantal 
tonnen aan euro’s opleverde.

Eric de bestuurder
Jarenlang maakte Eric deel uit van het bestuur van VV Eenrum. En naast het creatieve en het 
verbindende, was Eric een echte bestuurder. Open, transparant en kritisch, positief en 
opbouwend. Fijne feedback die kon leiden tot discussies, maar niet leidden tot escalaties. Eric 
was in staat grenzen op te zoeken, 
zonder het belang van de vereniging 
uit het oog te verliezen. Sterker nog, 
het verenigingsmotto 
#samendoenisbeter was Eric op het lijf 
geschreven. Verheugd waren we dan 
ook toen Eric vorig jaar zijn 
bestuurstermijn, samen met zijn 
partner in crime en vriendbestuurder 
Herald verlengde. 
Want deze twee samen, dat was een gouden duo.



Eric het erelid
Veel eerder dan we hadden gewild, met een reden die we nooit voor mogelijk hadden 
gehouden, is Eric op 11 mei jongstleden benoemd tot erelid. Vanwege zijn enorme, belangeloze 
verdiensten voor de club. Een titel die hij verdiende en die we hem ook bij leven wilden geven. 
Tijdens een dag, die helemaal in het teken stond van Eric, werd bovendien een blijvende 
markering onthuld. Vanaf dat moment heet ons clubhuis het ‘Eric Schoenmakers Sportcafé’ en 
daarmee is Erics naam voor altijd zichtbaar op het sportpark.

Eric de gemiste
Op 1 juni 2024 namen we, op het hoofdveld van VV Eenrum, afscheid van Eric. Meer dan 
vierhonderd mensen kwamen om Eric de laatste eer te bewijzen. En opnieuw bleek hoe geliefd 
en belangrijk Eric voor vele mensen was. Moeite nog tijd werden gespaard om Eric het afscheid 
te geven dat hij verdiende. De uitvaart zelf was een zee van emotie, bloemen, mooie woorden 
en deels door Eric zelf uitgekozen muziek. Stil was iedereen toen zes van ‘zijn jongens’ Eric 
onder een haag van rode fakkels door van het veld droegen. Erics laatste aftocht vanaf het 
voetbalveld waar hij jaar in jaar uit langs de lijn stond. Wat missen we hem verschrikkelijk.

Eric het mens
Wij zijn Eric ontzettend dankbaar voor alles wat hij voor ons betekend heeft. We wensen 
Marjan en Ruben en eenieder die hem dierbaar is veel sterkte met de stilte en het gemis. We 
hopen als vereniging de plek te kunnen bieden waarin zij zich gesteund en welkom voelen. Ook 
nu Eric de verbinder, de creatieveling, de bestuurder en bovenal Eric het mens er niet meer is. 
Voor altijd in ons hart.

Bestuur, leden en vrijwilligers VV Eenrum



Voetbalzaken 

Meiden/vrouwenvoetbal
Afgelopen periode zijn wij met een groep bezig geweest om te kijken wat het beste is voor de 
meiden/vrouwen bij VV Eenrum. Er is een aantal open trainingen geweest onder leiding van 
Niels Woltman. 
Wij hebben gemerkt dat er te weinig animo is voor een vrouwenteam, dus dit team zal er dan 
komend seizoen ook niet zijn. Zien wij dit als falen? Nee absoluut niet. Wat wij hebben binnen 
de vereniging is verbinding en ook dit zien wij terug bij de meiden en vrouwenteams. Er is een 
aantal fanatieke meiden van het 18+ team opgestaan en die willen wel graag de trainingen 
verzorgen bij een meidenteam, super! 
Aan het einde van het seizoen zijn ze begonnen met trainingen verzorgen bij MO17 en dit klikte 
erg goed. De meiden van het MO17 team willen graag bij elkaar blijven, maar qua leeftijden is 
het niet mogelijk om een MO17 te blijven. We hebben gekeken naar de mogelijkheden en ze 
kunnen als team in het geheel een MO20 team worden met als begeleiding de meiden van het 
18+ team. Daarnaast zal er komend seizoen ook een MO15 team zijn en we streven er naar dat 
beide teams tegelijk kunnen trainen, zodat ook hier de verbinding weer terug te vinden is. 
Naast de zaterdag teams zal er komend seizoen ook weer op de vrijdagavond gevoetbald gaan 
worden door de dames, namelijk het 18+ team en het 30+ team. Naar mijn mening een leuke 
meiden/vrouwenafdeling voor onze vereniging. 

Heren 
Het eerste elftal heeft begin juni de eerste training gehad van onze nieuwe hoofdtrainer Henk 
Alssema. Er werd fanatiek getraind en de eerste afspraken zijn samen gemaakt, een goede 
start! 
Ook heren 2 zal in de voorbereiding aansluiten bij de trainingen van Henk, maar wij zijn nog 
druk opzoek naar een trainer voor dit elftal. Is dit iets voor u? Laat het weten! 

Op vrijdagavond zullen er ook weer 2 heren teams vanuit VV Eenrum actief zijn op de velden. 

Afsluiting EKC 
Op 25 mei heeft het eindfeest van EKC plaatsgevonden. Om 18.00 uur werd de bbq
aangeslingerd en om 20.00 uur begon het feest met DJ Kees Koster en Zanger Klaus. Het was 
een groot succes en het tijdperk EKC hebben wij dan ook met elkaar leuk afgesloten. 

Voor de jeugdteams verwijs ik u naar het stukje van de jeugdcommissie. 

Fijne vakantie en tot volgend seizoen! 

#samendoenisbeter

Janet Toonder, Voetbalzaken



Update van de Jeugdcommissie

Het seizoen zit er op maar veel van de jeugdteams zijn gewoon blijven voetballen de afgelopen 
weken. Naast een gezellige kaboutermiddag, organiseerden we een mixtoernooi voor spelers 
van 10-12 jaar en meerdere teams waren van de partij op toernooien in de buurt (zie de foto’s). 

Ook voor de JC is de vakantie nog niet begonnen. Christina en Dimietri hebben hard gewerkt 
aan de teamindeling voor het seizoen 2024-2025 en zijn nog steeds op zoek naar trainers voor 
bepaalde teams. Verder zijn we bezig met het opruimen van de JC kamer en het uitzoeken van 
alle shirts, tassen en het materiaal. Ook kijken we vooruit naar volgend jaar: wat ging er goed, 
wat kan er beter? Ik kan u alvast melden dat Amélie Bippes voor een jaar toetreedt tot de JC, 
om zich speciaal te richten op het meiden/vrouwenvoetbal: we zijn erg blij met haar komst! 

Alvast voor de agenda: de week na de kermis (maandag 19 augustus) beginnen de trainingen 
weer voor alle jeugdteams. Maar voor het zover is, sluiten we graag samen het seizoen af op de 
Slotdag van 29 juni. Er is een springkussen, een stormbaan en de oudere jeugd kan meedoen 
met de Alleskunner. Verder is er de hele middag gratis patat en vanaf 17 uur live muziek en een 
BBQ. Komt allen! 

Het verlies van Eric heeft de JC diep geraakt. Na een periode van verslagenheid, doen we ons 
uiterste best om het verdriet om te zetten in positieve energie. Eric heeft zo ontzettend veel 
voor de jeugd gedaan: wat kunnen wij nog meer doen, als JC maar ook individueel, om de club 
vooruit te helpen? Om ervoor te zorgen dat VV Eenrum een plek is waar elk kind graag wil 
voetballen, zoals Eric dat altijd voor ogen had? Dit kunnen wij natuurlijk niet alleen: voor het 
komende seizoen zijn we nog op zoek naar enthousiaste vrijwilligers die een bijdrage kunnen 
leveren. Wil je je ook aansluiten? Neem even contact op (bijvoorbeeld via jc@vveenrum.nl). 

#Samendoenisbeter

Fijne vakantie! Namens de hele JC,

Karen Hollewand



Onze jeugd, onze toekomst
#samendoenisbeter



DERDE EDITIE VAN HET KLOMPENTOERNOOI: GROOT SPORTIEF SUCCES MET VEEL 
GEZELLIGHEID, ONDANKS DE REGEN

De derde editie van het Klompentoernooi, een evenement dat bekendstaat om zijn sportieve 
en gezellige sfeer, was ook dit jaar, ondanks de regenachtige omstandigheden een groot 
succes. Het toernooi, dat op 11 juni plaatsvond, trok een indrukwekkend aantal deelnemers met 
9 herenteams en 10 damesteams die zich vol enthousiasme inzetten

Bij de heren ging de overwinning naar het team van Noordkop uit Den Helder, terwijl de dames 
van Grijpskerk er met de winst vandoor gingen. De prijs voor het gezelligste team werd 
uitgereikt aan de heren van Heracliden.

De Eenrumer klompen, wie kent ze niet? Van der Meulen, maker van deze klompen en de 
naamgever van dit toernooi, is een belangrijk onderdeel van de rijke historie in Eenrum. Deze 
handgemaakte klompen zijn alom bekend en geliefd in de regio. De winnaars van het toernooi 
ontvingen door Van der Meulen handgemaakte wisselbokalen met daarop de befaamde 
Eenrumer klomp. En dit jaar reikte niemand minder dan Douwe van der Meulen de felbegeerde 
prijzen uit!

Naast het sportieve spektakel konden de deelnemers en toeschouwers genieten van muziek en 
entertainment. DJ Bernard Krans zorgde voor de
muzikale omlijsting van het evenement, terwijl zanger Jordy Weijers met zijn optreden voor 
extra sfeer aan de lat stond. 

De vierde editie van het Klompentoernooi staat gepland voor zaterdag 14 juni 2025. Dit is een 
datum om in de gaten te houden, aangezien het toernooi traditioneel op de tweede zaterdag 
van juni wordt gehouden, wat volgend jaar samenvalt met het Pinksterweekend.

Fotograaf Joop Rensema heeft de mooiste momenten van het toernooi vastgelegd, terwijl Marik
Gnodde zorgde voor een sfeervol filmpje. Met dank aan alle deelnemers en vrijwilligers was 
het een geslaagde dag vol sportiviteit en gezelligheid. En deze positieve sfeer zette zich nog tot 
in de late uurtje door in het Eric Schoenmakers Sportcafé op sportpark Eenrum. 



AGENDA 2024

Voor actuele informatie en details:
www.vveenrum.nl

29 juni Slotdag

19 augustus Hervatting trainingen

5 september Algemene Ledenvergadering


